
COSMETIC
CABINET 

INSTRUCTION MANUAL 



Before use, please read this manual carefully. 

 

 

 

It's suitable for use in bedrooms, apartments, hotels, hospitals and offices.

 

Before putting into use

 

Clean the appliance, and be thorough, especially in the interior (See “HOW TO 
CLEAN”).

 

In case the interior accessories are not correctly placed, rearrange them as 
described in chapter “NAME OF THE PARTS”.

 

Instructions for use

 

These instructions for use are intended for the user. They describe the appliance 
and its correct and safe use. They were prepared for various types/models of 
therefore you may find in it description of some functions and accessories that your 
appliance does not have.

 

Tips for energy savings
Try not to open the door too often, especially when the weather is wet and hot. 
Once you open the door, close it as soon as possible.
Every now and then check if the appliance is sufficiently ventilated (adequate air 
circulation around the appliance).
Set thermostat from higher to lower settings as soon as possible (depends on 
how loaded the appliance is ambient temperature etc).
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 Set it on higher temperature can minimize the energy consumption of the 
household cosmetic cabinet appliance at ordinary temperature.

Open the cosmetic cabinet, put items in and close the door
Use the temperature control adjustment of the cosmetic cabinet to adjust 
to the desited temperature
Cosmetic cabinet glass door can be used as a vanity mirror
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Important 
DANGER: Risk of child entrapment. Before you throw away your old cabinet: 
・Take off the door. 
・Leave the shelves in place so that children may not easily climb inside. 

WARNING: When positioning the appliance, ensure the supply cord is not trapped or 
damaged. 
WARNING: Do not locate multiple portable socket-outlets or portable power 
supplies at the rear of the appliance. 
Children aged from 3 to 8 years are allowed to load and unload refrigerating 
appliances. 
Children should be supervised to ensure that they do not play with the appliance. 
This appliance can be used by children aged from 8 years and above and 
persons with reduced physical, sensory or mental capabilities or lack of 
experience and knowledge if they have been given supervision or instruction 
concerning use of the appliance in a safe way and understand the hazards 
involved. Children shall not play with the appliance. 
Cleaning and user maintenance shall not be made by children without supervision. 
Do not touch the cooled surfaces while the appliance operates, especially 
not with wet hands, because the skin may stick to the cold surfaces.  
Disconnect the appliance from the power supply before repairing it (only a qualified 
technician should repair it), before cleaning or not in use for long time. 
Do not place power plug, microwave oven or other home appliance on the top of
the cosmetic cabinet.

 

The rating plate is inside the appliance or outside on the rear wall. 
Do not place cooler under the direct sun light, high temperature and high humidity. 
Do not place any object near upper back of the unit which will affect the cooling 
of cosmetic cabinet.  
This appliance is not intended for use by persons (including children) with reduced 
physical, sensory or men tal capabilities, or lack of experience and knowledge, unless 
they have been given supervision or instruction concerning use of the appliance by a 
person responsible for their safety.  
Do not store explosive substances such as aerosol cans with a flammable 
propellant in this appliance.  
This appliance is intended to be used in household and similar applications such as  
- Staff kitchen areas in shops, offices and other working environments;
- Farm houses and by clients in hotels, motels and other residential type

environments;
- Bed and breakfast type environments;
- Catering and similar non-retail applications.
Please respect the following instructions:
Opening the door for long periods can cause a significant increase of the 
temperature in the compartments of the appliance.
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Structure

 

Model No.:

  

 

 

 

 

1. HINGE  COVER
2. LIGHT
3. FAN

 

MASK

 

4. SHELF
5. LIGHT

 

SWITCH

 

6. TEMPERATURE CONTROL

 

PANEL

 

7. TEMPERATURE DISPLAY

 

8. GLASS

 

9. MAGNETIC SEAL

 

10. DOOR

 

FRAME

 

 

Temperature Control 
To control the internal temperature, adjust the temperature control panel and light 
switch. 

Temperature 
display 

Temperature 
control 

Interior Light 

The temperature range for cosmetic cabinet is 8°C-18°C. When the temperature   
is set on one certain point and the temperature inside reaches this point, the automatic 
temperature control system begins to work and the cooling system goes into linear 
temperature keeping status. 

Temp. Up      Temp. Down On/Off 



How to operate 
Starting your new cosmetic cabinet  
1. Clean the cosmetic cabinet thoroughly. Wipe the outside with a soft dry cloth, the 

interior with a clean moist cloth.
2. Insert the power supply cord into the socket. Make sure the power socket is

220-240V AC/50Hz.

Note: Wait 3-5 minutes before restarting if you unplug the cosmetic cabinet. The unit 
may fail to operate properly if restarted too quickly. 

How to clean 
Cleaners: Never use harsh, abrasive cleaners, heavy-duty cleaners, or solvents on 
any surface. 
Exterior: Wipe with damp, sudsy cloth, rinse and dry. For stubborn stains and for 
periodic waxing, use silicon wax. 

Cooler Section: Wash shelves and other removable parts in warm sudsy water, 
rinse and dry. Wash interior with baking soda solution (3 tablespoons to 1 liter of 
water) or warm sudsy water, rinse and dry. 
Magnetic Door Seals: Wash with warm sudsy water. 
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Power cord replacement 
If the supply cord is damaged, it must be replaced by customer service of sole agent
in order to avoid a hazard.  

What to do… 
When the cosmetic cabinet is not in use for a prolonged period of time: 

Remove the power plug from the power supply. 
Remove all contents from the cosmetic cabinet.
Dry the interior and leave the door open for a few days. 

When you wish to move the cosmetic cabinet: 
Secure all movable parts and contents. (Package them separately if necessary.) 
Transport the cosmetic cabinet only in an upright postition. 

If the cosmetic cabinet seems too warm inside: 
Check that the door has not been opened too frequently or for a long period. 
Check that the interior circulation is not obstructed by having too many goods 
stored. (The cosmetic cabinet is overloaded) 
Did you store anything hot, without first cooling it to room temperature? 
Is there sufficient clearance around all sides and above the cosmetic cabinet? 

If the cosmetic cabinet starts making any unusual noises: 
Is it wobbling? Re-level it and check if it now operates normally. 
Have any objects fallen behind the cosmetic cabinet? If so, remove them and check
if operation is now normal. 
Are any containers inside the cosmetic cabinet vibrating or resonating? If so, rearrange 
them then check to see if operation has returned to normal. 

If the inside light flashes: 
Set temperature is higher than inner temperature. 
The automatic defrost function starting to work. 
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Disposal of the appliance 
This marking indicates that this product should not be disposed with other 
household wastes throughout the EU. To prevent possible harm to the 
environment or human health from uncontrolled waste disposal, recycle it 
responsibly to promote the sustainable reuse of material resources. To 
return your used device, please use the return and collection systems or 
contact the retailer where the product was purchased. They can take this 
product for environmental safe recycling. 

Technical data: 

 

14L 

220-240V AC

50Hz 

8-1   C

50W 





使用說明書

化妝品儲存櫃



使用前，請仔細閱讀本手冊。

適用於臥室、公寓、酒店、醫院和辦公室。

投入使用前
徹底清潔設備，特別是內部（參見「如何清潔」）。
如果內部附件放置不正確，請按照「部件名稱」一章中的說明重新排列它們。

使用說明
這些使用說明適用於用戶。

 

它們描述了設備及其正確和安全的使用方法。

 

它們
是為各種類型 /型號准備的，因此您可能會在其中找到一些您的設備沒有的功能
和附件的描述。

節能小貼士
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使用貼士
打開化妝品儲存櫃，放入物品並關上門
使用化妝品儲存櫃的溫度調節功能調節到需要的溫度
化妝品儲存櫃玻璃門可以當梳妝鏡使用

盡量不要經常開門，尤其是在天氣潮濕炎熱的時候。打開門後，請盡快將其關
閉。
時常檢查設備是否通風良好（設備周圍的空氣流通是否充分）。
盡快將恆溫器從較高設置設置為較低設置（取決於環境溫度等設備的負載情
況）。
在將新鮮食品包裝裝入設備之前，確保它們已冷卻至環境溫度。 對於熱的食物，
請先冷卻至室溫，然後再放入冷藏室。
將其設置在較高溫度可以最大限度地減少家用熱電製冷器具在常溫下的能耗。

使用前，請仔細閱讀本手冊。

適用於臥室、公寓、酒店、醫院和辦公室。

投入使用前
徹底清潔設備，尤其是內部（參見“如何清潔”）。
如果內部附件放置不正確，請按照“部件名稱”一章中的說明重新排列它們。

使用說明
這些使用說明適用於用戶。

 

它們描述了設備及其正確和安全的使用方法。

 

它們
是為各種類型/型號准備的，因此您可能會在其中找到一些您的設備沒有的功能
和附件的描述。

節能小貼士
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使用貼士
打開冰箱，放入物品並關上門
使用冰箱的溫度調節功能調節到需要的溫度
冰箱玻璃門可以當梳妝鏡使用

盡量不要經常開門，尤其是在天氣潮濕炎熱的時候。打開門後，請盡快將其關
閉。
時常檢查設備是否通風良好（設備周圍的空氣流通是否充分）。
盡快將恆溫器從較高設置設置為較低設置（取決於環境溫度等設備的負載情
況）。
在將新鮮食品包裝裝入設備之前，確保它們已冷卻至環境溫度。 對於熱的食物，
請先冷卻至室溫，然後再放入冷藏室。
將其設置在較高溫度可以最大限度地減少家用熱電製冷器具在常溫下的能耗。
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重要
危險：兒童被困的風險。 在您扔掉舊儲存櫃之前：

・把門拿下來。
・將擱板留在原處，以免兒童輕易爬入。

警告：放置設備時，確保電源線沒有被夾住或損壞。
警告：請勿在設備後部放置多個便攜式插座或便攜式電源。
不允許 3 至 8 歲的兒童裝卸化妝品儲存櫃。
應看管好兒童，確保他們不戲玩該設備。
如果 8 歲及以上的兒童以及身體、感官或精神上有缺陷或缺乏經驗和知識的人在
接受有關以安全方式使用該設備的監督或指導並了解危險的情況下，可以使用該
設備。 兒童不得戲玩該設備。
兒童不得在沒有監督的情況下進行清潔和用戶維護。
設備運行時請勿觸摸冷卻表面，特別是不要用濕手，因為皮膚可能會黏在冰冷的
表面上。
維修前（只有合格的技術人員才能維修）、清潔前或長時間不使用時，請先斷開
電源。
請勿將電源插頭、微波爐或其他家用電器放在化妝品儲存櫃頂部。
銘牌在設備內部或後壁上。
請勿將冷卻器置於陽光直射、高溫和高濕度下。
請勿在設備後上方附近放置任何物體，這會影響熱電冷卻器的冷卻。
本設備不適合身體、感官或精神上有缺陷或缺乏經驗和知識的人（包括兒童）使
用，除非他們在負責其安全的人員的監督下或指導下使用本設備。
請勿在本設備中存放爆炸性物質，例如裝有易燃推進劑的氣霧罐。
本設備旨在用於家庭和類似應用，例如：

-商店、辦公室和其他工作環境中的員工廚房區域；
-農舍和旅館、汽車旅館和其他住宅類型環境中的客戶；
-床和早餐類型的環境；
-餐飲和類似的非零售應用。
請遵守以下說明：
長時間開門會導致設備隔間內的溫度顯著升高。
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 結構
型號：

 

 

 

 

 

鉸蓋

風扇面罩

電燈開關

6. 溫度控制面板
7. 溫度顯示
8. 玻璃
9.
10. 門框

 

燈
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溫度控制
要控制內部溫度，請調節溫度控制面板和電燈開關。

溫度展示 溫度控制 室內燈 

熱電冷卻器的溫度範圍為 8°C-18°C。 當溫度設定在某一點，機內溫度達到該點時，
自動溫控系統開始工作，冷卻系統進入線性恆溫狀態。

如何操作
啟動新的熱電冷卻器

徹底清潔冷卻器。 用柔軟的干布擦拭外部，用乾淨的濕布擦拭內部。
將電源線插入插座。 確保電源插座為 220-240V AC/50Hz。

注意：如果拔下冷卻器，請等待 3-5 分鐘再重新啟動。 如果重啟過快，本機可能無
 法正常運行。

如何清潔
清潔劑：切勿在任何表面上使用刺激性、研磨性清潔劑、強力清潔劑或溶劑。
外部：用沾有肥皂水的濕布擦拭、沖洗並晾乾。 對於頑固污漬和定期打蠟，請使用
矽蠟。
冷卻器部分：用溫肥皂水清洗擱板和其他可拆卸部件，沖洗並晾乾。 用小蘇打溶液
（3 湯匙到 1 升水）或溫肥皂水清洗內部，沖洗並擦乾。
磁性門封條：用溫肥皂水清洗。
點睛之筆：更換所有零件並將恆溫器撥盤恢復到所需設置。

溫度。 向上    溫度。向下 開/關 
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化妝品儲存櫃
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如何操作
啟動新的熱電冷卻器

徹底清潔化妝品儲存櫃 用柔軟的乾布擦拭外部，用乾淨的濕布擦拭內部。
將電源線插入插座。 確保電源插座為 220-240V AC/50Hz。

注意：如果拔下電源，請等待 3 - 5分鐘再重新啟動。如果重啟過快，本機可能無
 法正常運行。

如何清潔
清潔劑： 切勿在任何表面上使用刺激性、研磨性清潔劑、強力清潔劑或溶劑。

外部： 用沾有肥皂水的濕布擦拭、沖洗並晾乾。對於頑固污漬和定期打蠟，
請使用矽蠟。

冷卻器部分： 用溫肥皂水清洗擱板和其他可拆卸部件，沖洗並晾乾。用小蘇打溶液

（3 湯匙到 1 升水）或溫肥皂水清洗內部，沖洗並擦乾。
磁性門封條： 用溫肥皂水清洗。

化妝品儲存櫃化妝品儲存櫃



5 

電源線更換

該怎麼做…
當冷卻器長時間不使用時：
從電源上拔下電源插頭。
從冷卻器中取出所有內容物。
擦乾內部並打開門幾天。

當您想移動冷卻器時：
固定所有可移動部件和內容物。（如有必要，請單獨包裝。）
運輸冷卻器時只能豎直放置。

如果冷卻器內部看起來太熱：

檢查門是否開得太頻繁或時間太長。
檢查內部循環是否因存放過多貨物而受阻。(化妝品儲存櫃過載)
您是否在沒有先將其冷卻至室溫的情況下存放過熱的東西？
四周和化妝品儲存櫃上方是否有足夠的間隙？

如果冷卻器開始發出任何異常噪音：

它在搖擺嗎？ 重新調平並檢查它現在是否正常運行。
是否有任何物體落在化妝品儲存櫃後面？如果是這樣，將它們移除並檢查操作 
現在是否正常。
化妝品儲存櫃內的任何容器是否振動或共振？如果是這樣，請重新排列它們， 
然後檢查操作是否已恢復正常。

如果內部指示燈閃爍：

設定溫度高於內部溫度。
自動除霜功能開始工作。

如果電源線損壞，必須由獨家代理商的客戶服務人員更換，以免發生危險。

當化妝品儲存櫃長時間不使用時：

從化妝品儲存櫃中取出所有內容物︒

化妝品儲存櫃時只能豎直放置︒

當您想移動化妝品儲存櫃時：

化妝品儲存櫃內部看起來太熱：

化妝品儲存櫃開始發出任何異常噪音：
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設備的處置

此標記表示該產品不應在整個歐盟範圍內與其他生活垃圾一起處理。
為防止不受控制的廢物處理對環境或人類健康可能造成的危害，負責
任地回收廢物以促進材料資源的可持續再利用。 要退回您用過的設
備，請使用退貨和收集系統或聯繫購買產品的零售商。 他們可以將此
產品用於環保安全回收。

技術數據：

 

14L 

220-240V AC

50Hz 

8-1   C

50W 

型號

體積

額定電壓

額定頻率

溫度範圍

輸入功率




